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De Utrechtse VVD draagt sporten en nieuwe sporten een warm hart toe. We juichen het dan ook toe 
dat ook in Utrecht ondertussen padelbanen zijn gerealiseerd bij Sportcentrum Oudenrijn. Het 
inpassen van nieuwe sportvoorzieningen vraagt echter wel een goede afstemming met huidige 
bewoners. Daarom heeft de Utrechtse VVD de volgende vragen:
 

1. Is de gemeente Utrecht op de hoogte dat omwonenden van de padelbanen geluidshinder 
ondervinden?

2. Heeft de gemeente eisen gesteld aan geluidswerende voorzieningen en/of de positie van de 
baan op het terrein ten einde overlast voor de omgeving zoveel mogelijk te beperken? Zo 
nee, waarom niet?

3. Heeft de gemeente als vergunningverlenende partij een rol in het oplossen van de 
geluidsproblemen? Zo ja, welke?

4. Hoe wordt hieraan door de gemeente c.q. het college invulling gegeven?


